
PROTOKÓŁ Nr  2 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 21 grudnia 2010 r.  

W załączeniu do protokołu lista obecności członków Komisji i osób zaproszonych. 

Posiedzenie Komisji prowadziła przewodnicząca  . 

Na posiedzeniu Komisji nieobecni radni: Włodzimierz Grochocki, Witold Śliwkiewicz. 

Porządek posiedzenia Komisji: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 r. 

2. Omówienie projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2011. 

3. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała zmianę porządku posiedzenia Komisji: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 r. 

2. Wydanie opinii do projektów uchwał. 

3. Omówienie projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2011. 

4. Sprawy różne. 

Porządek po zmianie został zaakceptowany przez członków Komisji . 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się . 

 

 Ad.1 Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 r. 

Po dyskusji Komisja ustaliła następujący plan pracy na I półrocze 2011 r.: 

Styczeń: 

1.Analiza projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2011- wydanie opinii do 

przedłożonego projektu. 

2.Sprawy różne. 

Luty: 

1.Realizacja przedsięwzięć z funduszy sołeckich w 2010 r. 

2.Opiniowanie projektów uchwał i sprawy różne. 

Marzec: 

1.Sprawozdanie z udzielonej dotacji organizacjom pozarządowym i jej wykorzystanie 

 w 2010 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał i sprawy różne. 

Kwiecień: 

1.Informacja dotycząca wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2010. 

2. Opiniowanie projektów uchwał i sprawy różne. 

Maj: 

1.Informacja o planowanych przetargach na zadania inwestycyjne w 2011 r.  

2. Opiniowanie projektów uchwał i sprawy różne. 

Czerwiec: 

1.Stan realizacji inwestycji zaplanowanych na rok 2011. 

2.Ustalenie planu pracy na II półrocze 2011 r. 

3. Opiniowanie projektów uchwał i sprawy różne. 
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 Ad. 2 Wydanie opinii do projektów uchwał. 

 

 Pani Stefania Granosik insp.ds.kadr i sportu przedstawiła i omówiła projekt uchwały 

w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Stryków, 

sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania. 

Podjęta w 2004 r. uchwała przez radę Miejską w Strykowie obowiązuje tylko do końca 2010 

r. Ze względu na zmianę ustawy o finansach publicznych istnieje konieczność podjęcia przez  

radę  nowej uchwały zgodnie z obowiązującymi ustawowymi przepisami udzielania klubom 

sportowym dotacji – podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych i 

niedziałających w celu osiągnięcia zysku. Poza tym projekt omawianej uchwały w większości 

zawiera zapisy uchwały poprzedniej. 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się . 

 

 

Skarbnik Miasta – Gminy Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła i szczegółowo 

omówiła projekty następujących uchwał: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych  i 

kredytów długoterminowych,      

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się . 

 zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2010, 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się . 

 uchwalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku  budżetowego 2010. 

 

Projekt uchwały ustala  wykaz wydatków nie wygasających w kwocie 24.495,- zł z 

przeznaczeniem na: profilaktykę prozdrowotną realizowana poprzez szczepienia ochronne  

szyjki macicy, rakowi sromu, rakowi pochwy i brodawkom płciowym. 

 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się . 
 

Pani Bożena Motylińska Zastępca B M-G Stryków przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie w ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Strykowie , 

Dochody z czynszu nie pokrywają zapotrzebowania na remonty. Dofinansowanie jest do  

1 m² powierzchni mieszkaniowej. Ze względu na to , ze Gmina kupiła budynek mieszkalny 

przy ul. Targowej w Strykowie środki proponowane w budżecie na rok 2011 na ten cel  nie 

pokrywają w całości zapotrzebowania i są zaniżone o 34 grosze /m². Aby nie burzyć 

konstrukcji projektu budżetu proponowana dotacja jest w wysokości 200.000. 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się . 

 

Pani Grażyna Popczyńska Nacz. Wydz. Inwestycji… przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków i Gminą Łódź 

w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji autobusowej i poinformowała 

, że linia ,,60” funkcjonuje od roku 2000 , a od roku 2006  wjeżdża także do Strykowa. W 

związku z kończącym się porozumieniem Zarząd Dróg i Transportu w Łodzi zaproponował 

nam podpisanie nowego porozumienia .Dotychczasowe porozumienie zawarte było z naszej 

strony na podstawie wniosku Komisji Uchwał i Wniosków z 2000 r. Podstawę do  zawarcia 
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porozumienia stanowi proponowana uchwała rady. Treść porozumienia nie jest załącznikiem 

do uchwały. Do zaproponowanego  przez Łódź porozumienia Gmina Stryków  wniosła swoje 

uwagi  i oczekujemy na odpowiedź . 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się . 

 

 Ad. 3 Omówienie projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2011. 

 

Członkowie Komisji po wcześniejszym  zapoznaniu się z projektem budżetu na rok 

2011 oraz wysłuchaniu wyjaśnień Burmistrza M-G oraz Skarbnika M-G do zadawanych 

pytań,( m.in. o przeznaczenie dodatkowych środków finansowych na modernizację stacji 

uzdatniania wody w Strykowie , renowację rowów melioracyjnych) wydali w głosowaniu ( 5 

głosów za , bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się ) pozytywną opinię do 

przedstawionego przez Burmistrza projektu budżetu na rok 2011. 

 

 Ad.4 Sprawy różne. 

 

Radni mówili o  następujących tematach: 

 potrzebie oczyszczenia studzienek kanalizacyjnych przy ul.Kolejowej – 

Batorego aby uniknąć zalewania posesji w okresie wiosny, 

 czy jest możliwość wystąpienia o środki pozabudżetowe na wykonanie 

projektu Sali gimnastycznej w Dobrej oraz  wyposażenie budowanej aktualnie 

Sali gimnastycznej w Niesułkowie ? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski przypomniał o zmianie zasad 

finansowania inwestycji w gminach, oraz o konieczności odprowadzania przez naszą gminę 

tzw. janosikowego w roku bieżącym. 

W związku z rozpoczęciem nowej kadencji rad ,Zastępca Burmistrza  M-G Stryków 

Pani Bożena Motylińska zwróciła się do Komisji Budżetu  o wyznaczenie ze swego grona  

Komisji Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. 

Do  Komisji Inwentaryzacji Mienia w głosowaniu jawnym ( 5 głosów za , bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się ) powołani zostali  radny Czesław Polit, radna Marzena 

Skwarko , radna Małgorzata Kiełbik. 

Zastępca Burmistrza  M-G Stryków Pani Bożena Motylińska przedstawiła 

wniosek Pani Jolanty Piszko w sprawie przejęcia przez Gminę od wnioskodawczyni części 

działki położonej w Kiełminie a wykorzystywanej zwyczajowo jako droga dojazdowa  i 

poprosiła o wydanie przez komisję  opinii dom w/w  wniosku. 

W głosowaniu jawnym ( 5 głosów za , bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się ) 

Komisja wydała negatywną opinię do wniosku w sprawie przejęcia gruntu. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała :Z.Kubiak 

 

 
        Przewodnicząca  

          Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych  

               i Mienia Komunalnego  

       Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

        Anna Ślęzak 
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Wypis z Protokołu Nr 2/2010 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 21 grudnia 2010 r. 

  

 

 

,, W związku z rozpoczęciem nowej kadencji rad ,Zastępca Burmistrza  M-G Stryków 

Pani Bożena Motylińska zwróciła się do Komisji Budżetu…  o wyznaczenie ze swego grona  

Komisji Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. 

Do  Komisji Inwentaryzacji Mienia w głosowaniu jawnym ( 5 głosów za , bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się ) powołani zostali  radny Czesław Polit, radna Marzena 

Skwarko , radna Małgorzata Kiełbik ˮ. 

 

 

Wypis sporz.Z.Kubiak 

 


